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Blue Windows

Picture Description1)

A stark, high-contrast photograph featuring a building with bright blue windows and a tall construction
crane against a white sky, alongside a silhouetted building.

Analysis1)

This striking photograph captures a cityscape reduced to its starkest elements. A towering construction
crane dominates the composition, its slender silhouette reaching skyward against a bleached-white
background. To the left, a dark, multi-storied building presents a grid of intensely blue windows, a color
that stands in vivid contrast to the surrounding darkness. Another building on the right, entirely in
black, provides a visual anchor. The high contrast and minimal detail give the photograph a graphic,
almost abstract quality, evoking a sense of urban development, industrial presence, and the tension
between light and shadow.
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001142 - Blue Windows

Picture Data

Type / Size By Web Link

Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze

Exposure Processing Published

Dates 03/2013 05/2013 05/2013

Width Height Bits/Color

Original Size 4912 px 4912 px 16

Ratio ca. 1 1 —

Exposure 24x36 mm

Location +48.39489, +9.99963

Title (German) Blaue Fenster

Remarks

1)Text is AI generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A stark, high-contrast photograph featuring a building with bright blue windows and a tall construction crane against a white sky, alongside a silhouetted building.
    
    
      Eine kontrastreiches Fotografie mit einem Gebäude mit hellblauen Fenstern und einem hohen Baukran vor einem weißen Himmel, zusammen mit einem silhouettierten Gebäude.
    
    
      This striking photograph captures a cityscape reduced to its starkest elements. A towering construction crane dominates the composition, its slender silhouette reaching skyward against a bleached-white background. To the left, a dark, multi-storied building presents a grid of intensely blue windows, a color that stands in vivid contrast to the surrounding darkness. Another building on the right, entirely in black, provides a visual anchor. The high contrast and minimal detail give the photograph a graphic, almost abstract quality, evoking a sense of urban development, industrial presence, and the tension between light and shadow.
    
    
      Diese markante Fotografie fängt eine Stadtlandschaft auf ihre schärfsten Elemente reduziert ein. Ein hoch aufragender Baukran dominiert die Komposition, seine schlanke Silhouette ragt vor einem gebleichten weißen Hintergrund in den Himmel. Links präsentiert ein dunkles, mehrstöckiges Gebäude ein Raster aus intensiv blauen Fenstern, eine Farbe, die in lebhaftem Kontrast zur umgebenden Dunkelheit steht. Ein weiteres Gebäude auf der rechten Seite, ganz in Schwarz gehalten, bietet einen visuellen Anker. Der hohe Kontrast und die minimalen Details verleihen der Fotografie eine grafische, fast abstrakte Qualität, die ein Gefühl von Stadtentwicklung, industrieller Präsenz und der Spannung zwischen Licht und Schatten hervorruft.
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